
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referart 

Torsdag d. 7. marts 2024 
Afd. Jyllinge  

 

Møde fra kl. 18:00-21:00 

Der er aftensmad kl. 17.30  
Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 

Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 

Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 

Nord.  

 

Eksternt Medlem: 

 

Elever: Alexander (9.Q) og Maja (9.Z) 

Axel Møller (9B) og Ida Rasmussen (9B) 

 

Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 

Liliegren 

 

Ledelse: Sigurd Brønnum, Louise 

Berthelin, Charlotte Nørgaard, Trine 

Dalby 

 

Afbud 

 

Samuel 

Rütsou 

 

 

 

Møde-

leder 

Benjamin  Referent Trine Dalby 

Punkt Sag Referat 
0 Præsentation af de tre nye ledere  

 

Louise Berthelin 

Charlotte Nørgaard 

Trine Dalby 

 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden 

 

 

Godkendt 

 

2. 
 

Meddelelser fra elevråd 

 

 

Elevrådet var forhindret i at komme. 

 

3. 
 

Budget 2024 

Sigurd gennemgår budget 24. med 

henblik på bestyrelsens 

godkendelse af budgettet.  

 

 

Sigurd gennemgik budgettet.  

 

Den samlede bestyrelse finder det urimeligt og 

uansvarligt, at overskuddet på driften i almen 



 

 

Bilag fremsendes før mødet  skal dække for underskuddet på 

specialområdet. 

 

Bestyrelsen indstiller til skolelederen, at han til 

næste bestyrelsesmøde skal stille med et 

revideret budget, med henblik på 

godkendelse.  

I det reviderede budget må den maksimale 

procentuelle overflytning fra almen til 

specialområdet være 3%. 

 

4.   

Status på N – klasse arbejdet  

Charlotte deltager  

 

 

Charlotte har været konstitueret de seneste tre 

måneder som leder for N-klasserne og blev så 

glad for opgaven, så hun valgte at søge 

stillingen og er startet fuld til på Nordskolen 1. 

marts 24. Charlotte kommer med stor 

specialpædagogisk kompetence. 

 

Charlotte har kigget ind i tilsynet, der har været 

på N-klasserne og har startet fra en ende af, 

med først at få formalia på plads. De er stort 

set på plads og de sidste formalia falder på 

plads i nærmeste fremtid. For enkelte elever, 

der er videre efter folkeskolen, har Charlotte 

ligeledes fået styr på formalia, for at sikre 

elevernes videre forløb. 

 

Elever i specialtilbud skal revisiteres til deres 

skoletilbud hvert år og disse møder går i gang 

nu. Fremadrettet forventes det at møderne vil 

finde sted i starten af et kalenderår. PPR er 

deltagende ved revisitationsmøder. 

 

Charlotte deltager ved teammøder og er så 

småt ved at komme tættere på 

undervisningen. Der er stor kvalitet i det hun 

oplever. Det faglige niveau vil der komme 

større fokus på fremadrettet, så alle elever får 

de alderssvarende faglige tilbud, de har krav 

på.  

 

Samarbejdet med klubben er under luppen. 

Ledelsesmæssigt er der etableret kontakt 

mellem skolen og klubben, med henblik på at 

skabe en mere sammenhængende overgang. 

 

Der har tidligere været meget vandtætte 

skodder mellem almen og N-klasserne. 

Eksempelvis har eleverne ikke leget sammen i 

frikvarterene. Disse skodder vil ledelsen forsøge 



 

 

at bryde, hvor det giver mening. Ligeledes er 

placeringen af klasserne genbesøgt og der vil 

derfor blive set på den bedste placering. 

 

De seneste uger har skolen fået flere 

henvendelser fra andre skoler, hvilket indikerer, 

at tilliden til klasserne er øget.  

 

 

5.  
 

Status på bestyrelsesvalget  

 

 

Sigurd gør klar til valghandlingen. Følgende 

forældrerepræsentanter er på valg Benjamin, 

Samuel og Jesper. Ligeledes mangler der 

suppleanter til bestyrelsen, hvilket vil være 

aktuelt. 

 

Sigurd besøger varehuschef i Kvickly, Benjamin 

Knudsen og inviterer ham til at være eksternt 

medlem i bestyrelsen. 

 

 

6. 

 

 

Orientering fra  

 Formand  

 

 

 

 

 

 

 

 Skoleleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældre efterspørger madtilbud og det starter 

i næste uge. Der arbejdes videre med en mere 

permanent løsning og drømmen er, at der kan 

ansættes en medarbejder på hver matrikel. 

Der har været flere henvendelser fra forældre i 

forhold til dannelse af de nye børnehaveklasser 

og et fokus på, hvordan bemandingen 

dækkes fremadrettet. 

 

Fra næste skoleår bliver skolelederne involveret 

tidligere, for at være klædt bedst muligt på.  

På tirsdag skal SBU stemme om, om der skal 

være en ekstra børnehaveklasse på 

Nordskolen. Vi har en kraftig forventning om at 

det går igennem, så Nordskolen ender med 

fem børnehaveklasser – tre på Bau og to på 

Jyl. 

BU udvalget har besluttet, at der må være 24 

elever i 0. klasser og forventningen er nationalt, 

at elevtallet i indskolingen fremadrettet vil 

tilpasses denne normering. 

 

Der har været slået lærerstillinger op og der var 

30 ansøgere. Heraf er ansat fire lærere. 

Ledelsen har været på seminar, hvor de har 

lagt de første trædesten i planlægningen af 

det kommende skoleår samt samarbejdet i 

ledelsen fremadrettet. 

 

 



 

 

 

 Medarbejdere 

 

 

Medarbejderne er i gang med at besvare 

spørgsmål om deres professionelle kapital. 

Besvarelserne munder ud i en fælles temadag i 

Roskilde Hallerne. 

SFOen afholder det lille loppemarked på adf. 

Bau den 20. marts. 

8. har været på lejrskole og havde en dejlig tur 

på trods af enkelte bump på vejen. 

 

7.  

Evt. 

 

Benjamin leverer en stor ros til skolen og 

skoleledelsen. Han fortæller om mange positive 

henvendelser fra forældre og beretter om god, 

rettidig og åben kommunikation eksempelvis i 

sagen om antallet af kommende 

børnehaveklasserne. Han har positive 

forventninger til det nye ledelsesteam og ser 

frem til samarbejdet. 

 

8.  

Godkendelse af referat 

 

Referatet sendes fremadrettet ud på mail og 

kommentarer skal indleveres inden 48 timer. 

Derefter betragtes referatet som godkendt. 

Punktet ”godkendelse af referat” udgår 

fremadrettet fra dagsordenen.  

 

   

 

 

 

 

 

Datoplan for møder i skolebestyrelsen:  

 


